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Abstract (en)
In the franking machine the source of data defines a stamp, a motif of the relevant office and a publicity slogan the head (10) has a row of printing
elements of length less than each of the dimensions of the printing area for the data and moves in one direction or the other transversely to its row
of elements the article advances by a step equal to the length of the row and a control circuit defines a printing cycle during which the head and the
article are driven and in the course of which are implemented a phase of advance under the head, a phase of printing and a phase of ejection of the
article. Application: despatch of small volumes of mail. <IMAGE>

Abstract (fr)
Dans la machine a affranchir, la source de données définit un timbre, une vignette du bureau d'attache et une flamme de publicité la téte (10) est a
rangée d'éléments d'impression de longueur inférieure a l'une et l'autre des dimensions de la zone d'impression des données et se déplace dans un
sens ou l'autre transversalement a sa rangée d'éléments l'article avance par pas égal a la longueur de la rangée et un circuit de commande définit
un cycle d'impression pendant lequel la téte et I'article sont entrainés et au cours duquel sont assurées une phase d'avance sous la téte, une phase
d'impression et une phase d'éjection de I'article. Application : opérations d'expédition de petits volumes de courrier.
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